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>1.结婚贺卡英语祝福寄语
1、祝你们永远相爱，携手共渡美丽人生!
I wish you love each other forever and live a beautiful life hand inhand!
2、珠联壁合洞房春暖，花好月圆鱼水情深。
Zhulianbihe bridal chamber is warm in spring, full moon and deep love forfish and water.
3、今夜你洞房花烛，此刻有我真心祝福;祝愿你们同心同力。
I wish you all the best for your wedding tonight.
4、祝福我的好姐妹新婚愉快，幸福美满，和新郎激情永在，白头偕老!
I wish my good sister a happy marriage, happiness, and the bridegroompassion forever, grow old together!
5、祝愿恩师花好月圆，缘定三生。
I wish my teacher a happy and happy life.
6、在你们喜结连理的日子里，姑姑祝福你们百年好合，早生贵子。
On your wedding day, my aunt wishes you a happy marriage and earlybirth.
7、此情此爱此永久，一生一世同路人，祝你们一生幸福快乐。
This love, this love, this forever, I wish you a happy life.
8、海石山盟皆缱绻，相亲相敬乐绵绵。
The sea, the stone and the mountain are all affectionate. They are close toeach other and enjoy each other.
9、恭祝：夫唱妇随，永结同心。
I wish you all the best.
10、相亲相爱幸福永，同德同心幸福长。
Love each other and happiness will last forever.
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1 、A wish to two happy people for a future of dreams comes true, Congratulations!
祝两个幸福的人儿，来日美梦都成现实。 祝贺你们！
2、 Only once in a lifetime that a special dream comes true. And suddenly your entire world seems beautiful and new. Best wishes always!
一生中只有一次美梦实现的奇迹，你俩的整个世界顿时变得绚丽新奇。 祝永远幸福！
3、 You two are a perfect match. Here’s wishing you both a lifetime of happiness.
你们是天生的一对，祝你们永远幸福。
4、 We never knew two people better suited to each other.
我们从未见过如此般配的一对。
5、 You’re the luckiest guy in the world.
你是世界上最幸运的人儿。
6、 God bless you and yours, and surround you ever with his blessing.
愿上帝祝福你和你的`爱人，永远赐福于你们。
7、 May you two always be in love! May happiness increase with age.
愿你俩永浴爱河，祝你俩幸福与年俱增。
8、 Wishing you a world of happiness and love as all your dreams come true.
但愿天从人愿，幸福与爱情无边！
9 、He must be extra special, because he is marrying a lovely girl.
新娘如此可爱， 新郎必定英俊不凡。
10、 May the joy you share on your wedding day .Be the kind you’ll share all along life’s way.
愿你俩婚礼之日分享的喜悦，将伴随你俩共度人生的岁月。
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1、海枯石烂同心永结地阔天高比翼齐飞。妹妹新婚愉快！
The seas run dry and the rocks crumble to forever together rich high day keeping abreast. Sister, happy marriage!
2、愿你们的家园如同伊甸园般地美好和谐，在地如同在天！
May your home beautiful harmony, like a garden of Eden to the ground as in the day!
3、上帝赐福于你，愿你们一生一世都看见圣城耶路撒冷的好处！
God bless you, wish you life to see the benefits of the holy city, Jerusalem!
4、洋溢在喜悦的天堂，披着闪闪月光，堪叹：只羡鸳鸯不羡仙。
In the joy of heaven, clothed in shimmering moonlight, comparable to sigh: only the envy mandarin duck not envyimmortal.
5、以岁月的名义祝福你们，愿岁月老去永不改爱的情怀。新婚快乐！
Bless you in the name of the years, let years old to never change the feelings of love. Wedding day!
6、他是词，你是谱，你俩就是一首美满的歌。天作之合，鸾凤和鸣。
He is a word, you are spectrum, the two of you is a happy song. A match made in heaven, a happily married couple.
7、让这缠绵的诗句，敲响幸福的钟声。愿你俩永浴爱河，白头偕老！
Let this touching poem, ring in happiness. May you two always be in love, grow old together!
8、人生三大喜，亲爱的妹妹，在你新婚的日子，让我诚挚地祝你新婚快乐！
Three big life, my dear sister, in the day of your wedding, I sincerely wish you a happy wedding!
9、千里姻缘情牵引，高山万水难断爱。今朝已定百年好，愿祝新人共白首！
Long-distance romance traction, alpine ShuiNan broken love. Today is good in one hundred, would like to wish the couple whitehead altogether!
10、相亲相爱好伴侣，同德同心美姻缘。花烛笑迎比翼鸟，洞房喜开并头梅。
Dating love partner, with concentric beautiful marriage. Candle smiling a pair of lovebirds, bridal chamber like open and head of may.
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1、God bless you and yours， and surround you ever with his blessing、 愿上帝祝福你和你的爱人，永远赐福于你们。
2、You\'re the luckiest guy in the world。 你是世界上最幸运的人儿。
3、We never knew two people better suited to each other、 我们从未见过如此般配的一对。
4、You two are a perfect match、 Here\'s wishing you both a lifetime of happiness、 你们是天生的一对，祝你们永远幸福。
5、Only once in a lifetime that a special dream comes true、 And suddenly your entire world seems beautiful and new、 Best wishes for ever！ 一生中只有一次美梦实现的奇迹，你俩的整个世界顿时变得绚丽新奇。祝永远幸福！
6、A wish to two happy people for a future of dreams coming true， Congratulations！ 祝 两个幸福的人儿，来日美梦都成现实。祝贺你们！
7、 May you two always be in love！ May happiness increase with age！祝你俩永浴爱河，白头偕老！
8、You two are the prince and princess in a fairy tale and may you live happily everafter！ 你俩正如童话故事中的王子和公主，祝你们永远幸福快乐！
9、Congratulations and have a beautiful honeymoon、 恭喜你们，祝你们有个美好的蜜月。
10、Marriage is a life of sharing、 婚姻就是分享生活的一切。
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1、祝永远相爱。
I wish to love forever.
2、祝你们年年欢乐。
I wish you happy every year.
3、你是世界上最幸运的人儿。
Youre the luckiest guy in the world.
4、祝你俩永浴爱河，白头偕老！
Wish you two always be in love, grow old together!
5、你们俩真是天造地设的一对。
You two are a perfect couple.
6、你再也找不到这么好的女孩了。
You couldnt have picked a better girl.
7、愿你们长久、热爱生活在一起。
I wish you for a long time, love life together.
8、相亲相爱好伴侣，同德同心美姻缘。
Dating love partner, with concentric beautiful marriage.
9、这真是快乐的一刻。恭喜你，祝你好运。
This is truly a joyous time. Congratulations to you, good luck to you.
10、献给一对与众不同的新人：祝新婚快乐。
For a special couple: I wish a happy newlywed.
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